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dal na pytania członków Zrzeszenia, 
sędziów, prokuratorów i adwokatów.

Następnym etapem wizyty adw. Z. 
Czeszejki-Sochackiego było spotkanie 
w  Radzie Adwokackiej w Kielcach. 
Oprócz licznie zebranych adwokatów 
wzięli udział w spotkaniu: zastępca 
■kierownika Wydziału Administracyjne
go KW PZPR Stanisław  Kamiński 
oraz sędziowie Sądu Wojewódzkiego w 
Kielcach Stanisław Stępień i Tadeusz 
Romański. Tym razem treścią wystą
pienia gościa było omówienie ustawy 
,.Prawo o adwokaturze”. Ten akt p ra 
wny, którego uchwalenie było poprze
dzone' licznymi dyskusjami i propozy
cjam i nie tylko środowiska adwokac

kiego, był przedmiotem licznych pytań 
ze strony zebranych członków palestry 
i sędziów. Mówca przedstawił podsta
wowe założenia ustawy i omówił nie
k tó re  jej zasady, szczególnie interesu
jące zebranych. Uwagi adw. Czeszejki 
były tym cenniejsze, że przekazał on 
spojrzenie członka parlamentu, bardzo 
zaangażowanego w proces legislacyjny, 
a z drugiej strony czynnfego adwokata 
znającego dobrze problemy codziennej 
pracy adwokatury i kłopotów, z jakimi 
się ona boryka.
' Na zakończenie wręczono Gościowi 
wiązankę kwiatów.

adw. Stanisław Szufel

I z b a  l u b e l s k a

K r z y ż  K a w a l e r s k i  O. O. P. d l a  
a d w .  K a z i m i e r z a  G a l i ń s k i e g o  
Uchwałą Rady Państwa z dnia 20 
kwietnia br. adw. Kazimierz Goliński,
członek Zespołu Adwokackiego Nr 1 
w Lubartowie, za działalność politycz
no-społeczną .w  Stronnictwie Demokra
tycznym został odznaczony K r z y ż e m  
K a w a l e r s k i m  O r d e r u  O d r o 
d z e n i a  P o l s k i .  Uroczystej dekora
cji odznaczonego dokonał wojewoda 
lubelski na .plenińn KW SD w Lublinie, 
które było poświęcone uczczeniu uch
walenia Konstytucji 3 Maja.

Adw. Kazimierz Goliński, żołnierz

września 1930 r. i jeniec stalagu, od 
1948 r. działa w Stronnictwie Demo
kratycznym, pełniąc tam m.in. spo
łeczną funkcję sekretarza, a później 
przewodniczącego Miejskiego i Powia
towego Komitętu SD w Lubartowie. 
Aktywnie również pracował jako rad
ny Powiatowej i Miejskiej JRady Na
rodowej oraz członek prezydium MRN 
<w Lubartowie. W 1957 r. za swą dzia 
łakiość w Społecznym K om itece Od
budowy Stolicy adw. K. Goliński został 
odznaczony Złotym Krzyżem Zasługi.

adw. Ferdynand Rymarz

I i b ł  ł ó d z k a

O d z n a c z e n i a  i w y r ó ż n i e 
n i a  a d w o k a t ó w  I z b y  ł ó d z k i e j .  
W czwartym kw artale 1981 r. zostali 
odznaczeni i wyróżnieni następujący 
koledzy adwokaci naszej Izby:

K r z y ż e m  K a w a l e r s k i m
O d r o d z e n i a  P o l s k i :

1) adw. Zygmunt Muszyński — eme
ryt, b. członek Zespołu Adwokackiego 
w  Skierniewicach,

2) adw. Bronisław Myśliński — eme
ryt, b. członek Zespołu Adwokackiego 
w Sochaczewie.

Odznaczenia państwowe zostały nar 
dane wymienionym wyżej kolegom za 
■ zi :ł w  wojnie obronnej 1939 r. (vr 

7'8 rocznicę powstania Ludowego Woj
ska Polskiego), a także za aktywną 
pracę społeczną;

Z ł o t ą  O d z n a k ą  „ A d w o k a 
t u r a  P R L ”:

adw. Michał R o g a l s k i  — emeryt, 
b. członek Zespołu Adwokackiego Nr 
13 w  Łodzi; '

S r e b r n ą  O d z n a k ą  „ A d w o 
k a t u r a  P R L ”:
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adw. Andrzej K e r n  — członek 
Zespołu Adwokackiego Nr 11 w Łodzi.

Wyróżnienia zostały przyznane tym 
kolegom za aktywną pracę społeczną 
w samorządzie adwokackim oraz za 

osiągnięcia w pracy zawodowej;
O d z n a k ą  H o n o r o w ą  M i a s t a  

Ł o d z i :

adw. Romana J e z i e r s k a - K o -  
w a l s k a  — radca prawny oraz adw. 
Stefan B r z e z i ń s k i  — emeryt.

Wyróżnienia te zostały im przyznane 
za aktywną pracę społeczną i zasługi 
dla rozwoju Łodzi.

adw. dr Juliusz Leszczyński
I z b a  r z e s z o w s k a

1. N a r a d a  w i z y t a to  r ó w p r z y 
R a d z i e  A d w o k a c k i e j  W dniu 
12 czerwca 1982 r. odbyło się zebranie 
wizytatorów, członków Wojewódzkiego 
Zespołu Wizytatorów przy Radzie Ad
wokackiej w Rzeszowie. W tym samym 
dniu wizytatorzy brali udział w okreso
wej naradzie kierowników zespołów 
adwokackich naszej Izby. Zebraniu».wi
zytatorów przewodniczył wicedziekan 
Rady adw. Mieczysław Cincio.

Głównym tematem zebrania były os
tatnie wytyczne Centralnego Zespołu 
Wizytatorów przy Naczelnej Radzie 
Adwokackiej, zawarte w programie 
działania CZW co do wizytacji zespo
łów. W bieżącym roku zakres wizytacji 
w naszej Izbie zostanie znacznie posze
rzony ze względu na nową taryfę ad
wokacką, stosunki wewnątrzze'społowe, 
sytuację ekonomiczną zespołów i ich 
warunki lokalowe. Wizytacje będą 
miały charakter kompleksowy, a wy
niki tych wizytacji będą omawiane bez
pośrednio przez wizytatorów w czasie 
zebrania członków zespołu bezzwłocznie 
po dokonanej w danym dniu wizy
tacji.

Zgodnie z planem wizytacji zatwier
dzonym przez Radę na rok bieżący 
nie nastąpiły zasadnicze zmiany w po
dziale poszczególnych rejonów działal
ności wizytatorów. Wyłączono tylko wi
zytacje problemowe i powierzono prze
prowadzenie tych wizytacji w siedzi
bach Sądów Wojewódzkich: w Krośnie, 
Przemyślu, Rzeszowie i •Tarnobrzegu z 
siedzibą w Sandomierzu jednemu wizy
tatorowi, a to ze względu na koniecz
ność jednolitego ujęcia wszystkich w y
łaniających się na tle tych wizytacji

problemów.’
Omówiono potrzebę przeprowadzenia 

rozmów z kolegami w razie stwierdze
nia ujemnych zjawisk w zakresie 
współżycia wewnątrzzespołowego.

Rola wizytatorów w obecnej sytuacji 
jest szczególna, ciąży bowiem na nich 
obowiązek nie tylko działalności wizy
tacyjnej, ale również dydaktyczno-wy
chowawczej, szczególnie wśród młodej 
kadry adwokatów. Wizytatorzy zwra
cać będą uwagę na poziom pracy ad
wokatów, a więc na poziom wnoszo
nych pism procesowych, rewizji itd. 
Badane będą: forma stylistyczna i ję 
zykowa pism procesowych, konstrukcja 
tych pism, formułowanie zarzutów re 
wizyjnych, żądania pozwu itp.

W świetle wypowiedzi wizytatorów 
ocena pracy zespołów w minionym 
okresie zasługuje na ■ miano pozytyw
nej, nie stwierdzono bowiem narusze
nia obowiązujących norm. Plan pracy 
za rok 1931 wykonany został w 100%. 
Mimo niesprzyjających warunków wi
zytacje w naszej Izbie zostały wyko
nane (z opóźnieniem jedynie w stosun
ku do dwóch zespołów), co oznacza, 
że zwizytowano wszystkie zespoły na
szej Izby w liczbie 23.

W naradzie uczestniczył również mgr 
Tadeusz Garbacik, inspektor finansowo 
-księgowy naszej Rady, który przed
stawił zebranym swoje uwagi, dotyczą
ce czynności pragmatycznych, w czasie 
przeprowadzonych przez niego wizyta
cji finansowych.

Wicedziekan adw. Cincio podzięko
wał wszystkim kolegom wizytatorom 
za rzetelną i sumienną współpracę, a


